
Generalforsamling 2024 

Så er igen gået et godt år 

Tak for samarbejdet med kommunen, især Jeannette Buhl Kramer (frivillighedskoadinator) og 
Margit Andersen (Leder af Sundhedsfremme og forebyggelse). Ny for Jeanette er ansat Kristina 
Overgaard, fra februar i år. De er vores samarbejdsparter ved kommunen. Kærmindeparken har 
fået ny forstander Kathrin Terkelsen, som vi også har et godt samarbejde med.  

Vi startede op med at sælge medlemskort i uge 2, godt gang i salget. Der var også salg af kort ved 
banko og sangformiddag. Medlemskort 190 kort, billard 47 kort, motion 43 kort og til  krolf 19 
kort. 

Frivillig fest, en rigtig god aften. En stor tak til de frivillige ved Kærmindeparken. 

Højkoleeftermiddag med tidligere biskop Henning Toft Bro. Han kom med sang - musik - 
fortælling, tilsat lune eftertænksomheder. Alle var velkommen til at høre ham. Vi var ca. 100 og fik 

dejlig hjemmebagt  kage og kaffe. En rigtig god eftermiddag. 

Påske. Påskegalleri, nogle travle dage med indkøb af blomster og ting til fremstilling af 
påskedekorationer. Om tirsdagen kom de frivillige, som er rigtig gode til at fremstille påsketing - 
dekorationer. Deres løn er kaffe og brød om formiddagen og et par stykker smørrebrød til frokost. 
Om eftermiddagen sættet pris på varerne, så det er klar til om onsdagen. Påskegalleriet starter 
med en sang og så køb af kaffe og hjembagte boller fra dagscenter. Der var godt gang i salget, 
havde 85 dek. og kun 4 var tilbage. Til frokost var der frikadeller  og kartoffelsalat. Godt besøgt og 
der var også boder, hvor folk udefra kunne sælger deres varer. 

I april havde vi generalforsamling, hvor H.C Hansen blev valgt ind og vi sagde farvel til Erik Maul, 
efter lang tids tjeneste, men vi må meget gerne bruge hans store viden. 

Sommerdage på Kærmindeparken, der var der brug for vores hjælp til mange ting- servering - 
borddækning - banko og oprydning efter 4 meget gode dage for beboerne på hjemmet. 

Maj en stille måned med banko og vores højskoledag på hjul. I år gik turen til Fur. Bussen startede 
fra stationen klokken 8.00. Morgenkaffe ved Hald Ege og dernæst besøg på godset Hessel ved 
Hvalpsund. Lederen fortalte om stedet og så gik vi rundt og så bygninger både ude og inde. Spiste 
vores med bragte sandwich. Efter 2 sejlture, kom vi til Fur, hvor vi mødtes med vores guide (den 
blinde mand). Han kender øen rigtig godt - selvom han ikke kan se. Aftensmad på Mønsted kro. En 

rigtig god dag med vores lokale guide Ove Bach. 

Efter en god lang ferie, skulle vi prøve noget nyt med kreadage den 1. torsdag i måneden. Hvor alle 

Bordings kreative folk var velkommen til at komme fra 13 - 16. Nogle strikker, knipler, quilling, 
spiller kort,  syr kort og arbejder i  træværkstedet. Der er kaffe og kage, som man betale for. Der 
kom nye folk til. 

Høstfest, med rigtig god mad fra Rasmus Birkkjær og  med Sangtusjasterne. De underholdt med 
revyviser  - musicals og fællessang. Høstfesten var godt besøgt. 



I oktober havde vi Danmark spiser sammen , hvor vi invitere ældre og enlige og dem der er blevet 
alene i løbet af året. Vi servere hakkebøf med det hele og kaffe og kage. En rigtig hyggelig dag med 

meget snak og sang. Søgte om §18 midler og fik lidt, så alle kunne få en vand/øl eller et glas vin.  

 

I oktober skulle vi prøve noget nyt - yoga -  så vi aftalte med Heidi Holgaard (Pignus) nede ved Lises 

blomster.--- Det var et forsøg, så vi ville prøve 5 gange i efteråret, til en pris af 150 kr. Der var 
bindene tilmelding på tavlen. og der var 30 damer, som gerne ville prøve, men ingen mænd, de er 
altså også velkommen. Så vi lavede 2 hold, på hver 15. Et godt forsøg, med god tilslutning og alle 
nød det. Så det kører også efter jul. 

Højskoledag med Benny Jeppesen fra Ørre, som fortalte om Jeppe Aakjær. Han læste også 
historier på jysk, det krævede lidt at forstå. 

Julemarked den 1. lørdag inden advent. Nogle travle dage med indkøb og fremstilling af flotte ting 
til salg på julemarked. Godt besøgt, selvom vi var over 1. dec. Der var godt salg af vafler og 
kaffe/gløgg. 

Julefrokost i december - rigtig god mad fra C. Gastronomi. Der var alt for meget mad - så lærte vi 
det. Vi lavede selv rislamanda. Gerda havde lavet nogle opgaver til bordene, så snakket gik lystigt. 

Sangformiddage den 1. torsdag i måneden og der har været omkring 25 - 30 hver gang. Inge Lykke 
Larsen spiller på klaveret og dem der er der foreslår en sang fra højskolesangbogen. Der bliver 
sunget mange sange på 1 ½ time. med en lille kaffepause. Pris 10 kr. 

Banko den 2 sidste tirsdag i måneden med ca. 60 personer pr. gang. Gode gevinster på 1 række og 
på fuld plade, kødpakke fra Løvbjerg, det er enten koteletter eller fars.  Amerikansk lotteri sælger 
godt, er gået fra 10 serier til nu 20. Havde andespil i november istedenfor december - da man har 

købt sin juleand inden vores banko i dec. Kaffe og brød koster 20 kroner. 

Jeg vil gerne takke alle i brugerrådet for hjælp og støtte i året der er gået. Tak for hjælp  ved vores 

arrangementer, så som borddækning og oprydning. Tak  til bagedamerne for rigtig mange gode 
kager. Især tak til vores  medlemmer for at  støtte op om vores arrangementer. Er der noget I 

mangler, så sig det til os eller brug postkassen.  


